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Βουλευτής Νοτίου Τομέα Β’ Αθήνας 
 
 

Αθήνα, 1 Ιουλίου 2024 
Ερώτηση 

 
Προς: τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη, 
 
Θέμα: « Θεσμικά ζητήματα κλάδου συνοριακών φυλάκων και ενίσχυση του 
έργου τους στην προστασία των συνόρων». 
 
Οι συνοριακοί φύλακες ορισμένου χρόνου (τροπ/ση των περ. και παρ. του άρθρου 17 
του ν. 4647/2019 παρ. του άρθρου 17 του ν. 4647/2019 -Α’ 204) αποτελούν ιδιαίτερη 
κατηγορία προσωπικού και προσλαμβάνονται προς αντιμετώπιση αυξημένων 
μεταναστευτικών ροών, κατόπιν έγκρισης Επιτροπής ΠΥΣ 33/2006 Εργασίας Δημοσίου 
δικαίου με ετήσια θητεία- η οποία δύναται να ανανεώνεται- εντάσσονται δε στο 
ένστολο προσωπικό Ελληνικής Αστυνομίας, με καθήκοντα ταυτόσημα με εκείνα των 
μόνιμων Συνοριακών Φυλάκων. Εφόσον η θητεία τους ορισμένου χρόνου δεν 
ανανεωθεί, απολύονται οριστικά χωρίς άλλη διαδικασία. 
 
Παρά το γεγονός ότι η νομοθετική ρύθμιση στοχεύει στην αποτελεσματική φύλαξη των 
συνόρων και τη βελτίωση της επιχειρησιακής ανταπόκρισης σε θέματα ελέγχου και φύλαξης 
συνόρων, σε όλη την Ελληνική Επικράτεια, της ανάγκης τέλος της διαφύλαξης της 
αυτοδυναμίας και της απρόσκοπτης λειτουργίας των Τ.Σ.Φ. και Τ.Δ.Μ. της Χώρας, οι 
συνοριακοί φύλακες έχουν οδηγηθεί σε αδιέξοδο, δεδομένου ότι καμία πρωτοβουλία δεν 
έχει ληφθεί εδώ και τέσσερα χρόνια για το μέλλον του προσωπικού αυτού. 
 
Είναι πραγματικά αδιανόητο, το ένστολο προσωπικό στο οποίο εμπιστευόμαστε το 
λειτούργημα της ασφάλειας των συνόρων της χώρας μας και την προάσπιση του 
αισθήματος ασφαλείας της κοινωνίας, να εργάζεται με σύμβαση ετήσιας θητείας και 
παρότι καλύπτει μόνιμες και διαρκείς ανάγκες, να μην υπηρετεί σε ένα ασφαλές και 
μόνιμο εργασιακό περιβάλλον, όπως οι υπόλοιπες κατηγορίες προσωπικού. 
 
Δεδομένου ότι οι συνοριακοί φύλακες ορισμένου χρόνου, οι οποίοι καλύπτουν μόνιμες και 
διαρκείς ανάγκες, θα πρέπει να υπηρετούν σε ένα ασφαλές, μόνιμο εργασιακό 
περιβάλλον, καθώς και του ότι η αποτελεσματική φύλαξη των συνόρων δεν είναι 
ασύμβατη με το ιδιαίτερα σοβαρό έργο που επιτελούν κάτω από ειδικά δυσχερείς 
συνθήκες, επείγει ο τερματισμός της εργασιακής τους ανασφάλειας, ώστε να επιτευχθεί η 
καλύτερη δυνατή φύλαξη των συνόρων μας, με τη σοβαρότητα και αποτελεσματικότητα 
που της αρμόζει. 
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Προτίθεστε να προβείτε στη μετατροπή των συμβάσεων της ετήσιας θητείας σε 
μόνιμη, ενισχύοντας το έργο της ουσιαστικής συμβολής των συνοριακών φυλάκων; 
 

2. Προτίθεστε να διευρύνετε το καθηκοντολόγιο των συνοριακών φυλάκων, 
προσαρμόζοντάς το μεν αντίστοιχα στις ανάγκες των περιοχών στις οποίες 
υπηρετούν, δίνοντάς τους δε ταυτόχρονα τη δυνατότητα μετάθεσης ή 
συνυπηρέτησης; 
 

3. Θα εξευρεθεί οριστική λύση στην παραμονή των αδαπάνως αποσπασμένων 
συνοριοφυλάκων με την επιχείρηση «ΑΣΠΙΔΑ» , που διαταράσσουν διαρκώς την 
υπηρεσιακή και οικογενειακή τους ζωή; 
 

4. Προβλέπεται η, απαραίτητη για την αποτελεσματικότερη φύλαξη των συνόρων της 
Χώρας, ίδρυση Συνοριακής Αστυνομίας, όπως έχουν όλες οι χώρες της Συνθήκης 
Σένγκεν; 

 
 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
 

Παύλος Χρηστίδης 
 

 




